
                                     Zápis 
 

z 29. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 26. 11. 2013 
 

Přítomno dle prezenční listiny:  19 
 
Omluveni: doc. Réblová, doc. Slavíček, doc. Novák, 
 
Hosté: prof. Kratochvíl, prof. Bělohlav, Ing. Chválná, prof. Melzoch, prof. Labík 
 
Úvodem  AS schválil program jednání.  
 
Program:  

1. Grantový řád VŠCHT a Zásady grantové soutěže pro podporu pedagogických projektů 
2. Změna statutu FCHI 
3. Informace prorektora Kratochvíla – „žebříčky“ VŠ 
4. Různé 

a) Návrh na zrušení spolupodpisu nadřízeného 
b) Informace z KR a sněmu RVŠ 
c) Nákup a výběr PC na VŠCHT 
d) Zajištění úklidu během rekonstrukcí 

 
Ad. 1.  
Prof. Kratochvíl konstatoval, že byly akceptovány připomínky členů senátu a poté byla 
rozeslána finální verze Grantového řádu, ke které již nebylo výhrad. 
 
Prof. Bělohlav zrekapituloval změny v Zásadách grantové soutěže pro podporu 
pedagogických projektů.  Konstatoval, že byly dořešeny připomínky z minulého jednání. 
 
Senát souhlasí s projednanými dokumenty 19 – 0 – 0 
 
Ad 2.  
Děkan FCHI, prof. Labík informoval senát o změnách ve statutu FCHI.  Kromě formálních 
úprav byla v čl. 13 odst. 1 vyškrtnuta poslední odrážka (Laboratoř chemické robotiky). 
Vzhledem k tomu, že skončil projekt Chobotix prof. Štěpánka, bude pracoviště sloučeno 
s pracovištěm 409 - Ústavem chemického inženýrství. Tyto změny budou provedeny i 
v organizačním řádu VŠCHT. 
 
Schváleno 18 – 1 -0 
 
Ad 3. 
Prof. Kratochvíl v krátké přednášce seznámil senát s různými variantami hodnocení VŠ ve 
světě. Metodika hodnocení používaná jednotlivými sestavovateli pořadí VŠ je rozdílná, 
nejlépe se VŠCHT umístila v žebříčku Scimago. Je třeba zvážit možnost jak aktivněji 
přistoupit k těmto hodnocením. 
 
 
Ad 4. 

a) Dle Ing. Chválné zrušení spolupodpisu není možné, vychází ze zákona o finanční 
kontrole. Lze řešit elektronickým podpisem, který se již připravuje. 



b) Prof. Valentová informovala o některých bodech jednání KR: rektor informoval o 
jednání reprezentativní komise MŠMT – záměr podpořit pedagogické fakulty 
financováním všech přijatých studentů, proběhlo další jednání s vedením ČVUT na 
téma odprodeje pozemku na Vítězném náměstí, záměr ÚOCHB zřídit při AV fakultu 
pro doktorská studia. Prorektor Kratochvíl informoval o tom, že byla zřízena Komise 
pro hodnotící kritéria vedená prof. Leitnerem, která se bude zabývat úpravou kritérií 
pro hodnocení doktorandů, tak aby byla v souladu s Metodikou hodnocení VaV na 
roky 2014 – 2015. Prof. Valentová informovala krátce o jednání sněmu RVŠ, které se 
uskutečnilo 21.11.2013. Dále informovala o rozhodnutí organizačního výboru 
nevyhovět žádosti pana Čejky o zařazení jeho stížnosti na program AS. Prof. 
Valentová konstatovala, že projednání jeho stížnosti nepatří do kompetence senátu, 
protože pan Čejka není členem akademické obce VŠCHT Praha.  

c) Zástupkyně SK AS informovala o nedostatcích v dodávkách PC firmou C-Systém. 
d) Ing. Bindzar vznesl dotaz na organizaci úklidu při současně probíhajících 

rekonstrukcích.  
  
 
 
Příští zasedání senátu se bude konat 17. 12. 2013     
 
 

 

Zapsala: K. Wildová                                                                           Za správnost: O.Valentová 


